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§ 8 Remiss ”Reviderat program för kvalitetsutveckling” 

Remiss från kommunstyrelsen, dnr 174-742/2016 

Dnr 150-640/2016  

 Äldrenämndens beslut 

 

 Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

och överlämnar det till kommunstyrelsen som sitt svar på 

remissen av förlag till ”Reviderat program för 

kvalitetsutveckling”. 

 

           

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2016-09-23. 

 

Kommunstyrelsen har till bl.a. äldrenämnden remitterat förslag till 

”Reviderat program för kvalitetsutveckling” för yttrande senast 

2016-11-28. 

I budget för 2016 har kommunstyrelsen fått i uppdrag att revidera 

stadens program för kvalitetsutveckling med utgångspunkt från 

vision 2040.  Ett reviderat förslag har tagits fram som nu 

remitteras till stadens samtliga nämnder och bolag. I ärendet 

konkretiseras stadens plattform för långsiktigt arbete med 

kvalitetsutveckling inom alla delar och nivåer av organisationen, 

genom en integrering av kvalitetsarbetet i budgetprocessen.  

 

Äldreförvaltningen ställer sig positiv till innehållet i förslaget som 

tydligare framhåller att mål och resultat ska följas upp och 

kvalitetssäkras genom strukturerade dialoger och handlingsplaner. 

Dialog om mål och resultat i samverkan med såväl medarbetare 

som brukare är centrala delar för ett framgångrikt 

utvecklingsarbete. Äldreförvaltningen instämmer också i att ett 

fortsatt angeläget fokusområde är att utveckla metoder för 

uppföljning och analys, för att fånga upp utvecklingsbehov.  Det 

förebyggande arbetet lyfts genom att risk- och sårbarhetsanalys 

(RSA) föreslås ingå i programmet. Äldreförvaltningen anser dock 

att även väsentlighets- och riskanalys (VoR) borde omnämnas, då 

det också är en viktig del av verksamhetens förebyggande arbete. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till 
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förvaltningens förslag till beslut med stöd av ersättaryttranden från  

Erik Vallström (Fi) och Alfred Askeljung (C). 

 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin 

m.fl. (M) och tjänstgörande ersättaren Niklas Källberg (L) anmäler 

ett gemensamt särskilt uttalande med stöd av ersättaryttrande från 

Alfred Askeljung (C). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt utan 

omröstning enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande från (KD), (M) och (L) med stöd av 

ersättaryttrande från (C): 

 

”Program för kvalitetsutveckling beskriver hur stadens 

verksamheter arbetar med kvalitetsutveckling och att det pågår ett 

ständigt kvalitetsutvecklingsarbete i stadens nämnder. Den 

föreslagna revideringen - som beslutades om i samband med 

budget 2016 - anpassar programmet till vision 2040 – En stad för 

alla.  

Äldreförvaltningen ställer sig positivt till den föreslagna 

revideringen, med fokus på att mål och resultat ska följas upp och 

kvalitetssäkras genom strukturerade dialoger och handlingsplaner 

och att det förebyggande arbetet lyfts genom att risk- och 

sårbarhetsanalys framöver föreslås ingå i programmet. 

Äldreförvaltningen önskar göra tillägget att även väsentlighets- 

och riskanalys bör omnämnas. 

 

Ärendet visar återigen med all önskvärd tydlighet att kvalitet - 

med en ständigt pågående kvalitetsutveckling och kvalitetssäkring 

- är den viktigaste parametern i diskussionen om vad som gör en 

viss verksamhet inom äldreomsorgen till en bra eller mindre 

lyckad verksamhet. Kvalitet och inget annat är avgörande. Dåliga 

verksamheter ska kunna väljas bort till förmån för bra sådana.  

I en diskussion om bra äldreomsorg är driftformen oväsentlig.” 
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§ 9  Upphandling av digitala trygghetslarm för 
Stockholms Trygghetsjour 

Dnr 240-613/2016  

       Äldrenämndens beslut 

 

1. Äldrenämnden godkänner tjänstutlåtandet och uppdrar åt 

äldreförvaltningen att ta fram ett förfrågningsunderlag och 

att avropa trygghetslarm från SKL/Kommentus ramavtal 

genom en förnyad konkurrensutsättning. 

 

2. Äldrenämnden uppdrar åt förvaltningschefen Ann-

Christine Hansson att administrera genomförandet av 

upphandlingen, teckna tilldelningsbeslut med vinnande 

anbud och vidare förvalta och vid behov förändra eller 

avsluta avtalet med det vinnande anbudet. 

 

3. Äldrenämnden uppdrar åt äldreförvaltningen att 

återkomma med en redogörelse av genomförd 

upphandling.  

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2016-09-26. 

 

Äldrenämnden beslutade i maj 2014 att införa digitala 

trygghetslarm. I samband med detta beslutade äldrenämnden att 

föreslå hos kommunstyrelsen en utökning av äldrenämndens 

investeringsram om 22,0 mnkr vilket också beviljades.  

Tidigare i mars 2014 beslutade äldrenämnden i enlighet med 

regeringens och Sveriges kommuner och Landsting (SKL) om en 

överenskommelse om kommunernas eHälsa.  

Arbetet med att byta ut analoga trygghetslarm till digitala 

trygghetslarm har försenats och slutförandet planeras nu till 2017. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut med stöd av ersättaryttranden från 

Erik Vallström (Fi) och Alfred Askeljung (C). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt utan 

omröstning enligt förvaltningens förslag till beslut. 


